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Plats och tid: Vasa församlingshem, kl. 18-19 

Paragrafer: 114-124 

Beslutande: Ordinarie 
Daniel Viklund ordf. 
Bo Ranson, vice ordf. 
Anna Ekberg 
Anita Esping 
Eva Forsgren-Amesdotter 

Britta Broman, vik. fh. 

Ersättare 
Lisbeth Stenberg, ersättare, tjänstgör för Cecilia Petersson (sekr.) 

Adjungerande: Niclas Wiklund, Anna Hultin och Stefan Hiller 
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§ 114 Sammanträdets öppnande 
Britta ledde oss i bön och sedan förklarade ordförande mötet öppnat. 

§ 115 Val av justeringsperson 
Församlingsrådet väljer Bo Hansson till justeringsperson. 

§ 116 Beslut om mötessekreterare 
Församlingsrådet beslutar att utse Lisbeth Stenberg att föra mötesanteckningar. 

§ 117 Godkännande av dagordning 
Efter tillägg av punkten Utvärdering godkändes dagordningen. 

§ 118 Utvärdering 
Det står i kyrkorådets arbetsordning att församlingsrådens (FR) arbete ska 
utvärderas årligen. För att göra en sådan utvärdering för 2022 besökte två 
representanter från kyrkorådet, Niclas Wiklund och Anna Hultin, dagens möte i Vasa 
församlingsråd för samtal. Dessutom lämnades en enkät för ordförande att fylla i. 
Samtal fördes kring flera frågor: 
Hur har församlingsrådets behandlat frågor kring gudstjänstlivet? Svaret var att det 
inte har inte förekommit så ofta men att det är något som kan tas upp mer. 
Diskuteras kollekter? Församlingsrådet tar upp och beslutar om kollekter vid fyra 
tillfällen per år. Då diskuteras förslag som kommit in. Önskemålen har de senaste 
åren varit färre än tidigare år. Hur mottas kollekt? Håvgång? Nej, bara Swish - men 
FR överväger att återgå till att även ha håvgång. Redovisas kollektresultat för 
församlingen? Ansågs att det vore bra om det kunde redovisas både för 
församlingen och FR. Hur går val av kyrkvärdar till? Kyrkvärdarna väljs av FR. I Vasa 
finns för närvarande fyra gudstjänstgrupper på ca 20 personer där kyrkvärdarna 
ingår. Gudstjänstgrupperna har ansvar var 4:e vecka och är ideellt engagerade 
personer som träffas en timma före gudstjänsten. Två står sedan vid varje ingång 
och hälsar välkommen. 
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De rekryteras fortlöpande genom att tillfrågas av aktiv personal, komministern, som 
är sammankallande men grupperna konstituerar sig själva och ringer runt. En gång 
per termin hålls ett gudstjänstforum med föredrag och samvaro. Att så många 
medverkar beror på gudstjänsternas karaktär där delaktighet i allt från att bära kors 
till att läsa text succesivt uppmuntras. 
Vad anses om de två rådsmöten som hittills hållits? Alla var ense om att det 
fungerade bäst som ett sätt att träffa aktiva i andra FR och få nya ideer. Ett tema för 
framtiden skulle kunna vara att förtydliga FR uppgift och vad ett FR inte är. En fråga 
ställdes om vad som hänt med de anteckningar som fördes i grupperna. Kan de 
sändas ut? Frekvensen med rådsmöte en gång per termin är bra men vid akuta fall 
ansågs att rådsmöten kan sammankallas t.ex. en lördag. 
Vad har inneburit mest engagemang i FR under året? Svar var entydigt tillsättande 
av församlingsherde. En annan stor fråga har rört samverkan med Artisten som nu 
hyr in sig och använder utrymme och orglar. Ordförande tackade Niclas och Anna för 
deras medverkan och de samtal som initierats genom utvärderingen. 

§ 119 Församlingsherden informerar 
Second hand "Butik Moa" i församlingshemmet har smygpremiär 31.3. 
Arbetsgemenskap, "Där det händer" kring trädgårdsarbete och hantverk med fika 
för den som längtar efter meningsfull sysselsättning och gemenskap, kommer att 
äga rum onsdagar mellan kl. 10-13 i april och maj. 

§ 120 Information från ordförande 
Daniel rapporterar från ordförandemöte för FR den 13 mars. Samtal fördes runt 
områdesansvaren. Den nya organisationens budgetramar ska tas i november. Även 
planeringen av rådsmöten tog upp. Alla uppmanades överse sina 
församlingsinstruktioner. Nytt är att Universitetskyrkan ska jobba mer inom 
pastoratet. Det sker en översyn av ledningsorganisationen. Frågan om det ska vara 
en församlingsherde per församling som varit uppe på kyrkorådet togs upp även vid 
detta möte. Daniel erbjöd sig att sända anteckningar från mötet till alla i FR vilket 
mottogs positiv. 

Just: Utdrags bestyrkande 



GÖTEBORGS V ASA FÖRSAMLING 
FÖRSAMLINGSRÅDET 

Sid. 4 av 5 
PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 
2023-03-27 

§ 121 Domprosten informerar om tillsättningen/omorganisationen av ledarskapet 
Domprosten presenterar ett förslag som diskuterats i Kyrkorådet. Då tjänster senast 
drogs in innefattades inte ledningsorganisationen vilket är något som nu kan ske. Då 
inga sökande finns till tjänster som församlingsherde varken i Vasa eller Annedal är 
förslaget att de uppdragen delas med en grannförsamling. I stället tillsätts tjänster 
som kommunister. 
Församlingsherde Mattias Sundqvist i Johanneberg kan tänka sig att på halvtid även 
ansvara för Vasa församling. 
Stefan betonade att vi nu befinner oss i början av en process där han lyssnar på alla 
och där det sker en riskanalys. 

§ 122 Presentation av inkomna kollektändamål 
Frågan bordlades. 

§ 123 Övriga frågor 
Mångfaldsvision 
Domprosten påtalade att det finns beslut från Kyrkorådet att församlingarna ska 
formulera sin mångfaldsvision. Något som inte skett i Vasa. Förklaringar som angavs 
var att FR i Vasa inte hunnit men också trott att det var ett erbjudande. Domprosten 
betonade att det handlar om att genomgå en process och skapa medvetenhet i 
frågan. Från Vasa föreslogs att dokument från andra församlingar kan ligga till grund 
för fortsatt arbete i Vasa. 

Stiftelseförvaltning 
Domprosten anmälde en fråga om stiftelseförvaltning. Danske Bank upphör till 
sommaren och domprosten har haft kontakt med SEB som kommer att ge offert för 
samtliga stiftelser inom pastoratet. Domprosten vill samla alla i en bank då det 
underlättar administrationen. V asa har för sin förvaltnings del begärt in en offert från 
Söderling & Partners dit den person som skött förvaltningen för Danske bank flyttat. 
Föreslogs att offert för samtliga kunde tas in även från Söderling & Partners då dessa 
sett bakåt i tiden skött förvaltningen på bästa sätt. 
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Aktuellt från Diakonin 
Lisbeth önskade en uppföljning av den punkt vid förra mötet då arbetet med diakonin 
togs upp. Kanske kan diakonen komma till nästa möte? 

Drop in dop 
Bo föreslog att församlingen skulle ordna en enkel form av dop med inbjudan till 
flera. Det har visat sig ge gott resultat tidigare då församlingen bjöd på tårta efteråt. 
Förslaget mottogs positivt då dop tenderat att bli en stor kostsam tillställning. 

§ 124 Mötet avslutas 
Ordföranden tackar för ett givande möte och församlingsherden avslutar med att leda 
bönen. 

Just: 
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